
Årsberetning for Bjerkøya vei- og velforening 
2016-2017. 

	

Styret	har	bestått	av	følgende	personer:	

Leder:		 	 	 	 Atle	Iversen,	fastboende	

Kasserer:		 	 	 Tone	Halvorsen,	fastboende	

Sekretær:	 	 	 Lena	Edvardsen,	fastboende	

Styremedlemmer:	 	 Pål	Kvam,	hytteeier	

	 	 	 	 Øyvind	Stampe,	hytteeier	

	 	 	 	 Ernst	Arne	Henriksen,	fastboende	

Arrangementskomite:		 	 Nina	Iversen,	fastboende	

	 	 	 	 Siri	Landa	Wang,		fastboende	

	 	 	 	 Mathias	Carlquist,	fastboende	

	

I	perioden	fra	årsmøtet	2016	til	årsmøtet	2017	har	styret	hatt	fem	møter.		

	

Styret	har	blant	annet	arbeidet	med	disse	sakene:	

Fiber	

Vi	har	organisert	spørreundersøkelse	i	forbindelse	med	at	vi	ønsket	finne	ut	hvordan	interessen	for	å	
få	fiber	til	Bjerkøya	er,	og	vi	har	vært	i	møter	med	Viken	fiber	og	entreprenører	som	evt	kan	utføre	
gravearbeidet.	

Veilys	

Vi	har	jobbet	med	å	finne	tilbud	på	veilys	på	strekningen	Ankerbakken-Bryggeveien	og	vurderer	evt	å	
skaffe	dette	dersom	det	blir	graving	i	forbindelse	med	fiber.		

Asfaltering	

Vi	har	asfaltert	veien	fra	Bryggeveien	og	opp	Sydvesten.	

Regnskap	og	medlemslister	

Vi	har	jobbet	med	å	få	et	bedre	system	på	regnskap	og	medlemslister.	

Hjemmesiden	

Vi	har	ryddet	og	oppdatert	hjemmesiden	med	referater,	bilder	og	annen	nyttig	informasjon.		

	



		

	

	

Arrangementer	og	ulike	aktiviteter:	

• St.	feiring	på	Skøytebrygga	23.	juni	
• Julegrantenning	på	Mathisodden	søndag	27.	november	klokken	1700.	
• Dugnad	langs	veien	og	på	stier	lørdag	29.	april,	hvor	vi	plukket	søppel	og	klippet	ned	kratt	og	

greiner	i	veikanten	og	på	stier.		
	

	

	

	

	

	

	

Bjerkøya	9.	mai	2017	

	

Atle	Iversen	(leder)																																						Lena	Edvardsen	(sekretær)	


